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Onderwerp: wateroverlast oprit A1 the Blaricum/Huizen richting Amsterdam 
 
 
Geachte leden van het College van de Gedeputeerde Staten van  Provincie Noord-Holland, 
 
Reeds enkele jaren heb ik de provincie Noord-Holland geattendeerd op het probleem van de 
waterafvoer van het kruispunt A1 ter hoogte van Blaricum-Huizen en dan met name de toerit naar de 
A1 richting Amsterdam. 
Vandaag heeft de wateroverlast zelfs het journaal gehaald, omdat een automobilist vast kwam te 
zitten in het water. 
Al jaren ben ik betrokken bij de inrichting van het nieuwe Crailo-terrein en heb in dat kader tijdens 
het overleg met de Provincie Noord-Holland steeds gewezen op de wateroverlast. 
Steeds kreeg ik het antwoord dat het de aandacht had van de Provincie, maar tot nu toe heeft dat 
niet geleid tot enig resultaat. 
Het kruispunt is een samenkomst van vele wegen die tot vele partijen behoren, zoals de gemeenten 
Blaricum, Laren , Hilversum, Gooise Meren en Huizen, daarnaast Rijkswaterstaat en de Provincie 
Noord-Holland.  
 
Direct aangrenzend aan dit kruispunt ligt het ziekenhuis Tergooi- lokatie Blaricum met een 
ambulancepost.  
Vandaag zou het onmogelijk zijn geweest als er beroep zou zijn gedaan op een ambulance om naar 
een doelgebied te rijden richting Amsterdam , om binnen de wettelijke norm van de aanrijtijd het 
doelgebied te bereiken, daar de toegang naar de A1  richting Amsterdam ontoegankelijk was. 
Het is volstrekt ontoelaatbaar dat, na diverse waarschuwingen mijnerzijds, dat  er nog steeds geen 
actie ondernomen is door de Provincie die het probleem definitief oplost.  
Mocht er zich een incident voordoen waarbij dit probleem van de wateroverlast een rol speelt en dat 
gevolgen heeft voor de gezondheid en/of kwaliteit van leven van de direct betrokken omwonenden, 
dan zullen wij de Provincie wettelijk aansprakelijk stellen. 
Immers de Provincie is er al diverse malen op gewezen dat de waterafvoer capaciteit onvoldoende is 
en men kan zich niet meer beroepen op het feit dat men niet op de hoogte was.  
De veiligheid van de omwonenden moet bij de Provincie op de eerste plaats komen.  
Een discussie over wat de verantwoordelijkheid is van de diverse gemeentes en rijkswaterstaat moet 
hier geen rol in spelen, de provincie moet in deze kwestie "grensoverschrijdende maatregelen" 
nemen om de veiligheid van de omwonenden te garanderen.  
 
Gezien het feit dat de schijnbaar te verwachten heftiger regenval een regelmaat zal blijken te worden 
verzoek ik U namens onze Buurt Preventie Vereniging  “ Craai”  ( postcodegebied 1272 Huizen)  op 
korte termijn maatregelen te nemen om herhaling te voorkomen en de veiligheid van de 
omwonenden te bevorderen. 
Ik verwacht dan ook dat U op korte termijn met een voorstel komt hoe dit probleem op te lossen.  
 
Hoogachtend, 
 
Johanna G.M. Rijntjes, 
Voorzitter BPV “ Craai”. 
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